



TAYYAR

شركة التيار للتطوير والاستثمار الصناعي
Altayyar Company for Development and industrial Investment

المكتب الرئيسي : طريق أبي بكر الصديق ، حي الرياض

Head office: Abu Bakr Al Siddiq Road, Al Taawun District

+966 920012656

info@tayyar.com.sa

www.tayyar.com.sa





PURE ELECTRICAL. PURE POWER

About Us:

ALTayyar Company for Development and Industrial Investment is a local manufacturer of electrical Products , low and medium Products devices, control and protection devices in cooperation with international partners in the same field. Moreover,we provide industrial, commercial and residential services to meet the needs of the local market.

Our technical experience and many years of experience in this electrical field means that we can offer innovative solutions to a wide range of local and international clients starting from design and manufacturing to operation and maintenance support.We're working to provide low- and medium-pressure devices, protection and control devices, maintenance services and training which are specifically designed to meet operational requirements by working in partnership with trusted vendors.We have extensive communication networks and are developing dedicated systems to deal with the growing technological demand in the ever-changing world of industry, innovation and market experience to successfully deploy stable and reliable network systems that ensure continuous operational support and maintenance and also ensures that customer systems function sustainability.

من نحن ..؟

شركة التيار للتطوير و الاستثمار الصناعي هي شركة تصنيع الأجهزة الكهربائية محلياً وأجهزة الضغط المنخفض و المتوسط وأجهزة التحكم و الحماية . مع شركاء عالميين لنفس المجال ، نقدم خدمات صناعية وتجارية وسكنية لتلبية احتياجات السوق المحلي . إن خبرتنا التقنية وسنوات عديدة من الخبرة في هذا المجال الكهربائي تعني أنه يمكننا تقديم حلول مبتكرة لمجموعة واسعة من العملاء المحليين والدوليين. بدءاً من التصميم و التصنيع وحتى التشغيل ودعم الصيانة ، نعمل على توفير أجهزة الضغط المنخفض و المتوسط وأجهزة الحماية و التحكم وخدمات الصيانة و التدريب و المصممة خصيصاً لتلبية متطلبات التشغيل. من خلال العمل بالشراكة مع البائعين الموثوق بهم ، نمتلك شبكات اتصال واسعة ونقوم بتطوير أنظمة مخصصة للتعامل مع الطلب التكنولوجي المتزايد في عالم الصناعة المتغير باستمرار. الابتكار وتجربة السوق لنشر أنظمة شبكات مستقرة وموثوقة بنجاح. يضمن توفير الدعم التشغيلي المستمر والصيانة أن أنظمة العملاء تعمل بأداء مثالي. رؤيتنا: تقديم حلول للمجتمعات والشركات وكافة القطاعات في جميع أنحاء السوق المحلية ودول مجلس التعاون الخليجي بحلول ذكية وبسيطة ونظيفة لتوفير الطاقة.





Our Mission

رسالتنا

المساهمة في نمو الاقتصاد الوطني، من خلال تطوير القطاع الصناعي الكهربائي وبناء شراكات استراتيجية مع مختلف القطاعات، من أجل تحقيق عوائد مجزية ونمو مستدام.

Contributing to the growth of the national economy, by developing the electrical industrial sector and building strategic partnerships with various sectors, in order to achieve rewarding returns and sustainable growth.

Our Vision

رؤيتنا

أن نكون الشريك المفضل في قطاع الأعمال الصناعية و الكهربائية وأن نلبي حاجة السوق ، من خلال توفير فرص نمو متزايدة ومن خلال توفير منتجات على أعلى جودة مع توفير كامل الدعم و الصيانة.

Providing community, corporate and sector-adequate solutions throughout the local market and GCC States with smart, simple and clean energy-saving solutions.

استراتيجية الإستثمار

Investment Strategy

خبرة شركة التيار للتطوير و الاستثمار الصناعي وريادتها تتيحان لشركائها تعزيز تنافسيتهم وجذب الموارد اللازمة وصقل مهاراتهم لتتلاءم مع خططها في تطوير الخدمات الكهربائية . كما تقدم شركة التيار لعملائها فرص الاستفادة من شبكة علاقات واسعة وتبادل المعارف والقدرة على بناء علاقات متكاملة مع شركائنا ضمن المجموعة، لتكون قادرة على المنافسة والتفوق في قطاعها.

The experience and leadership of AlTayyar Company for Development and Industrial Investment allows its partners to enhance their competitiveness, attract the necessary resources and refine their skills to suit their plans for the development of electrical services. Al-Tayyar Company also provides its clients with opportunities to benefit from a wide network of relationships, exchange knowledge, and the ability to build integrated relationships with our partners within the group, to be able to compete and excel in its sector.



خلال استراتيجية الاستثمار لشركة التيار للتطوير و الاستثمار الصناعي تلعب دور هام بالتالي :

The investment strategy of Al-Tayyar Development and Industrial Investment Company plays an important role in:

المساهمة في نمو إجمالي الناتج المحلي للاقتصاد الوطني

Contributing to the growth of the gross local product of the national economy

دعم النمو الصناعي و بناء شراكات استراتيجية عبر القطاعات المختلفة

Support industrial growth and build strategic partnerships across different sectors

إرساء دعائم التنوع الاقتصادي من خلال الإستثمار في مجال الطاقة الكهربائية

Laying the foundations for economic diversification through investment in the field of electric energy



Power Plants | محطات توليد الطاقة

الكهرباء جزء لا يتجزأ من حياتنا اليومية، فإنه مستمد من متطلبات التشغيل بين الأجهزة المنزلية الأخرى ، والمعدات المكتبية والآلات الصناعية. وبالتالي ، فإن الكهرباء مطلب ضروري ، ولكنه ليس مطلبًا كافيًا للتنمية الاقتصادية والاجتماعية. نقدم حلولًا موثوقة من 0-6300 أ للوحة المفاتيح لأي نوع من محطات توليد الطاقة التي تتكيف مع احتياجات المستخدم النهائي و متطلباته. وتتميز حلولنا بالسلامة الشخصية والتشغيلية والجودة والتنوع.

Electricity is an inevitable part of our everyday life. It derives from the requirement to operate among other domestic appliances, office equipment and industrial machinery. Electricity is thus a necessary, but not sufficient requirement for economic and social development. We deliver reliable 0-6300 A switchboard solutions for any type of power plant adapted to the end user's requirement and demand. Personal and operational safety, quality and versatility characterize our solutions



Industry | صناعة

الصناعة متعددة الاستخدامات وتغطي العديد من المجالات ، فتعدد الاستخدامات الذي يلبي احتياجات الصناعة هو بالضبط ما جعل شركة التيار موردًا مختصًا لحلول لوحات المفاتيح الكهربائية التي تلبي جميع المتطلبات الأساسية. وهذه المتطلبات تفضل تفضيل الاحتياجات المحددة للصناعة الفردية و متطلباته

The industry is versatile and covers many areas, It is precisely the versatility to the needs of the industry, which has positioned Tayyar Co. as a competent supplier of electrical switchboard solutions, which meet all essential requirements. Requirements, which favour the specific demands and requests of the individual industry.



Infrastructure | البنية التحتية

تعد خدمات البنية التحتية والمباني الفعالة اليوم ضرورة من أجل تلبية متطلبات السوق المتغيرة باستمرار وبالتالي إمكانية النمو الاقتصادي و الكفاءة والتنوع . نحن نقدم أنظمة الضميمة المعيارية والمخصصة لأي نوع من مشاريع خدمات البنية التحتية والمباني بدءًا من مراكز البيانات والمطارات والمستشفيات والأنفاق والطرق والجسور إلى مراكز التسوق والجامعات والمباني الشاهقة

Today efficient infrastructure and building services are essential in order meet the ever-changing market demands and thus the possibility to economic growth. Efficiency, versatility, we provides modular & customized enclosure systems for any type of infrastructure and building service project. From data centers, airports, hospitals, tunnels, roads, bridges to shopping malls, universities and high-rise buildings.



Data center | مركز البيانات



من الشائع بالنسبة للشركات وغيرها أن الشركات القائمة على تكنولوجيا المعلومات لديها حاجة كبيرة للتعامل مع كميات كبيرة من البيانات على نطاق عالمي . لذلك مع نمو كمية البيانات تزداد الحاجة إلى معالجة بيانات فعالة وآمنة وموثوقة. ويتم ضمان ذلك باستخدام الخوادم المخزنة في مراكز البيانات ، حيث تتزايد الحاجة إلى الخوادم باستمرار ، مما يعني أن إنشاء مراكز البيانات بجميع أحجامها هي صناعة متنامية بشكل متزايد . و تعتبر آلاف الخوادم هي قلب الاتصالات في مراكز البيانات.

Common for the companies and many more is that IT tech-based companies have a vast need for handling large data amounts on a global scale. Therefore, as the amount of data grows, so does the need for effective, safe and reliable data handling. This is ensured by using servers stored in data centers. The need for servers is continuously growing, meaning that the construction of all sizes of data centers is an increasingly growing industry. In the data centers thousands of servers are the heart of telecommunication.

Renewable Energy | الطاقة المتجددة



المعروفة أيضًا باسم الطاقة الخضراء ، هي المصطلح العام لأنواع الطاقة ذات الاحتياطيات غير المحدودة. وتشمل مصادر الطاقة الطبيعية مثل الشمس والرياح والأمواج والكتلة الحيوية ، أي الموارد التي لا يمكن استنفادها. و تعتبر الطاقة المتجددة قطاعًا سريع النمو مقارنة بمصادر الطاقة التقليدية مثل الفحم والنفط. إن معرفتنا وخبرتنا الواسعة تجعل شركة طيار شريكًا جدير بالاختيار عند البحث عن حلول لتوزيع الطاقة في المستقبل

Renewable energy, also known as green energy, is the generic term for energy types with unlimited reserves. Energy sources include natural resources such as the sun, wind, waves and biomass. Resources, which cannot be depleted. Renewable energy is a rapidly growing segment compared to traditional energy sources such as coal and oil. Our extensive knowledge and experience makes Tayyar Co. a partner to consider, when seeking future-proof power distribution solutions.

Marine | البحرية



لا يزال الشحن يلعب دورًا مهمًا اليوم حيث لا يزال العديد من المسافرين والسلع يتم نقلهم عن طريق البحر ، ويثبت التفكير المعياري للنظام المعياري حقًا قيمته ، عندما يقوم المستخدم النهائي باختيار الحاوية المثلى للمساحة المحدودة غالبًا تكون السفن

Today, shipping remains playing a significant role as many travellers and commodities are still transported by sea. The modular thinking of the Modular System really proves its worth, when the end-user designs the optimum electrical enclosure for the often limited space onboard ships.

Our Qualities: مميزاتنا

تتميز شركة التيار بتقديم حلول الطاقة الكهربائيه لكافة القطاعات وخدمات ما بعد البيع بالإضافة إلى الاستشارات الهندسية ومشاريع التبدیل والاطلال ومشاريع تسليم المفتاح ..

Al-Tayyar Company is distinguished for providing electrical power solutions for all sectors and after-sales services, in addition to engineering consultancy, switching and replacement projects, and turn key projects.



تعتبر شركة التيار للتطوير والاستثمار الصناعي كيان استثماري صناعي يحرص على تقديم الأفضل والأحدث في مجال الطاقة الكهربائيه ويتميز بالمصداقيه والقيم الهادفه لخلق بيئه عمل مريحه ومرصيه لعملائنا.

Al-Tayyar Company for Development and Industrial Investment is an industrial investment entity keen to provide the best and latest in the field of electrical energy and is characterized by credibility and values aimed at creating a comfortable and satisfactory work environment for our customers.

قيمنا Our Principles

الأمانة
و المصداقية
Amana and
credibility

الوضوح و دقة
التعاملات
Clarity & Accuracy
Transactions

الثقة
Trust

الالتزام
Commitment

التفاني في
إرضاء العميل
Dedication to
customer satisfaction

المنتجات الكهربائية للشركة

The Company's Electrical Products



HT PANELS

- LOAD BREAK SWITCH
- LBS PANELS
- VACUUM CIRCUIT BREAKER
- VCB PANELS
- PORCELAIN CLAD VCB
- CONTROL AND RELAY PAN
- COMPACT SUB STATION
- RING MAIN UNITS

LT PANELS

- FEEDER PILLAR PANEL
- PCC PANEL
- APFC PANEL
- AMF PANEL
- BUS DUCTS
- SUB SWITCH BOARD
- MCC PANEL
- LOAD BANKS

DISTRIBUTION BOARDS

- SPN DOUBLE DOOR DB
- TPN DOUBLE DOOR DB
- TPN VERTICAL DOUBLE DOOR DB
- PHASE SELECTOR DOUBLE DOOR DB
- 7,8 - SEGMENT DOUBLE DOOR DB
- PLUG AND SOCKET DB
- MCB METAL ENCLOSURE DB

شركاء التقنية

Technology Partners

Recognized by :



هيئة المحتوى المحلي
والمشتريات الحكومية
Local Content & Government
Procurement Authority



Our Partners :





PURE ELECTRICAL. PURE POWER.



شركة التيار للتطوير والاستثمار الصناعي
Altayyar Company for Development and industrial Investment